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UŞAK’TA TÜGVA 
BİNASI KREŞ OLDU

Uşak’ta daha önce Türkiye Gençlik Vakfı (TÜGVA) tarafından 7 yıldır kullanılan ve Uşak Bele-
diyesi tarafından boşaltılan bina kreş oldu. Elma Şekeri adı verildiği gündüz bakımevi ve kreşin 
açılışını bizzat Uşak Belediye Başkanı Özkan Yalım yaptı.

TARIM FUARI BİRLİK 
OLARAK TANIMLANDI
Uşak Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ekrem Savaş, GL Platform tarafından 
düzenlenen 9. Tarım, Hayvancılık ve Teknolojileri Fuarı'nı "birlik ve yeni-
lik fuarı" olarak tanımladı. 

UŞAK MÜFTÜLÜĞÜ AYLIK 
TOPLANTISINI YAPTI

Uşak İl Müftülüğü Eylül ayı aylık 
mutad toplantısı İl Müftüsü Burhan 
Çakır başkanlığında Fatih Yatılı Erkek 
Kur’an Kursu konferans salonun-
da yapıldı.Kur’anı Kerim tilavetiyle 
başlayan toplantı, İl Müftüsü Burhan 
Çakır’ın konuşması, göreve yeni baş-
layan Müftü Yardımcısı Şeyda Bertan 
Uysal kendini tanıtmasının ardından 
İl Müftü Yardımcısı Yusuf Savuran’ınn 
gündem değerlendirmesi ve Başkanlık 
duyuruları ile devam etti.

UŞAK EMNİYETİNDEN 
CİNSEL İÇERİKLİ ÜRÜN 
KAÇAKÇILARINA DARBE

UŞAKLILAR EĞİTİM VE KÜLTÜR 
VAKFI 30  YILDIR FAALİYETTE

İstanbul merkezli Uşaklılar Eğitim ve Kültür Vakfı kurulduğu 1994 yılından bugüne kadar faali-
yetlerini başarılı bir şekilde yürütüyor.

MOTORİN’E İNDİRİM 
GELECEK UŞAK’TA 

KAÇ OLACAK
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UŞAK’TA TÜGVA BİNASI KREŞ OLDU

Uşak’ta daha önce 
Türkiye Gençlik Vakfı 
(TÜGVA) tarafından 
7 yıldır kullanılan ve 
Uşak Belediyesi tara-
fından boşaltılan bina 
kreş oldu. 

Elma Şekeri adı veril-
diği gündüz bakımevi 
ve kreşin açılışını 
bizzat Uşak Belediye 
Başkanı Özkan Yalım 
yaptı.
Kreş’in açılışı bugün 
Uşak Belediye Başkanı 
Özkan Yalım Cum-
huriyet Halk Partisi İl 
Başkanı Sevinç Yaz-
gan, Cumhuriyet Halk 
Partisi İl Kadın Kolları 
Başkanı Emine Cey-

lan, Belediye Başkan 
Yardımcıları Halil 
Arslan,  Serap Saru-
han,  Reyhan Aydın, 
Serdar Arıcan, Meclis 
Üyeleri, Muhtarlar ile 
birlikte Uşak Belediye-
si Elma Şekeri Gündüz 
Bakımevi ve Kreşinin 
açılışını gerçekleştirdi. 
Başkan Özkan Yalım 
kreş açılışında kısa bir 
konuşma yaparak, te-
sisin şehrimize hayırlı 
olması temennisinde 
bulundu.

Kreş ücreti 5 TL oldu
Kreş ücreti aylık 5 bin 
TL olacak, Dikilitaş, 
Karaağaç, Ünalan, 
Bozkurt ve Işık mahal-

lerinde kalan aileler 
çocuklarını bu kreşe 
verdi.  Eğitimde fırsat 
eşitliği sağlamak adına 
3-6 yaş aralığındaki 
çocukların okul öncesi 
eğitimine katkıda bu-
lunmak ve annelerin 
sosyal hayata katılma-
larına olanak sağlamak 
amacıyla çalışmalarını 
sürdüren Uşak Beledi-
yesi; Elma Şekeri Kreş 
ve Gündüz Bakımevi 
projesiyle bu alanda 
ilk hizmetini hayata 
geçirdi. Ön kayıtların 
bu hafta alınacağı kreş, 
çalışan annelere büyük 
ölçüde destek olacak.

Başkan Yalım Binayı 
Boşaltırken Ne 
Demişti

TÜGVA binasının 
önünde konuşan 
Yalım, Uşak Beledi-
yesi’ne ait olan bu 
binanın 7 Ağustos 
2017’de tahsis edildi-
ğini, yedi yıl boyunca 
bu vakfın hiçbir ücret 
ödemeden bu binayı 
kullandığını söyledi.

Seçimi kazandık-
tan sonra binanın 
bağlı olduğu birim 
müdüründen bilgi 
istediklerini ve binaya 
geldiklerinde gördük-
leri manzara karşı-
sında şok olduklarını 

ifade eden Başkan 
Yalım, “Buraya gelince 
karşılaştığımız ortam 
maalesef çok kötüydü. 

Binada bulunan 
her şeyi, tavandaki 
lambadan dolaplara, 
raflardan masalara, 
kombiden peteklere 
kadar aklınıza gelebi-
lecek her şeyi kırmış 
ve dağıtmışlardı. Açık-
çası kamu malını ve 
vatandaşın vergileriyle 
yapılan yatırımları bu 
şekilde tahrip etmeleri 
bizi çok üzdü” dedi.
Yalım, şöyle devam 
etti:
“Daha sonra biz yetki-
lere açıklama yapınca 
olayın kamuoyuna 
yansımasıyla birlikte 
TÜGVA yetkilileri 
buraya gelip üstün 
körü temizleyip kırı-
lan dökülen eşyaları 
düzeltmeye çalışmış. 
Hatta içeride bulunan 
bir panoya ‘Bir gün 
elbet geri döneceğiz’ 
diye yazılmış. Bunlar 
hiç hoş şeyler değil. 
Ben buradan açıkça 
diyorum ki, döneme-
yeceksiniz. Uşak halkı 
size bir daha milletin 
malını har vurup har-
man savurma hakkını 
vermeyecek.” / Serkan 
Karayol
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TARIM FUARI BİRLİK OLARAK TANIMLANDI
Uşak Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ekrem 
Savaş, GL Platform tarafından düzenle-
nen 9. Tarım, Hayvancılık ve Teknolojileri 
Fuarı'nı "birlik ve yenilik fuarı" olarak 
tanımladı. 

Prof. Dr. Savaş, "Bir şehirde fuar kültürü-
nün gelişmesi, o şehrin paydaşları arasın-
daki iş birliğini güçlendirir. Bu iş birliği 
ise hem yerel ekonomiyi canlandırır hem 
de üreticilerin ve sektör temsilcilerinin 
güçlerini birleştirmesine katkı sağlar. Bu 
nedenle fuarımızı büyük bir heyecanla 
bekliyoruz" dedi.

19-22 Eylül’de Uşak Karakıran Mahal-
lesi Kemal Öz Çok Amaçlı Kapalı Fuar 
Alanı’nda gerçekleştirilecek Uşak 9. 
Tarım, Hayvancılık ve Teknolojileri Fua-
rı'nın tarım ve kırsal kalkınma açısından 
stratejik önem taşıdığını belirten Prof. Dr. 
Ekrem Savaş, "Bu tür fuarlar, çiftçilerimiz, 
kurumlar ve sektör temsilcileri arasındaki 
dayanışmayı artırıyor. Çiftçilerimiz bu sa-
yede en yeni teknoloji ve bilgileri yerinde 
görüp uygulama imkânına sahip oluyor. 
Bu dayanışma, sadece yerel ekonomiyi 
değil, aynı zamanda geleceğin tarımını da 
güçlendiriyor" diye konuştu.

"Gençlere Özel Çağrı"

Teknolojinin, tarımsal üretimde ve kırsal 
kalkınmada oynadığı kritik role dikkat 
çeken Prof. Dr. Savaş, özellikle gençlerin 
bu fuara katılmasının büyük faydalar 

sağlayacağını vurguladı. "Yeni nesil ta-
rımsal çözümler, gençlerin yenilikçi bakış 
açılarıyla buluştuğunda büyük değişimler 
yaratabilir. Akıllı tarım uygulamaları, 
sürdürülebilir yöntemler ve çevre dostu 
teknolojiler, genç çiftçilerimiz ve girişim-
cilerimiz sayesinde daha geniş kitlelere 
ulaşabilir. Bu fuar, gençlerimize geleceğin 
tarımını inşa etmeleri için ilham verecek 
bir platform sunuyor. Her yaştan bireyi, 
özellikle de gençlerimizi bu önemli etkin-
liğe davet ediyoruz" dedi.

"Sürdürülebilirlik ve Çevreye 
Duyarlı Tarım"

Uşak Üniversitesi Ziraat Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Mehmet Fatih Çelen ise bu yılki 
fuarın sürdürülebilir tarım uygulamaları-
na odaklanacağını belirtti. Prof. Dr. Çelen 
“Uşak 9. Tarım, Hayvancılık ve Teknolo-
jileri Fuarı, sadece Uşak’taki değil, çevre 
illerdeki çiftçilerin, kamu kuruluşları, 
sivil toplum örgütleri ve ticari işletme-
lerle bir araya gelmesini sağlayacak. Bu 
etkileşim, bilgi ve deneyim paylaşımına 
zemin hazırlayarak sektördeki gelişimi 
hızlandıracak. Tarım ve hayvancılıkta 
sürdürülebilir ve çevre dostu uygulamala-
rın tanıtılmasını dört gözle bekliyoruz. Bu 
sayede, hem şehrimizin doğal kaynakları-
nın korunmasına katkı sağlayacak hem de 
üreticilerimize sürdürülebilir yöntemlerle 
tarımsal verimlilik artışı sağlayacağız" 
diye konuştu. 

Prof. Dr. Çelen, Uşak Üniversitesi Ziraat 
Fakültesi’nin her yıl olduğu gibi bu yıl 
da fuardaki yerini alacağını belirterek, 
"Standımızda uzmanlarımız ve araştırma-
cılarımız, tarım ve hayvancılığın güncel 
konuları üzerine sunumlar yaparak, ziya-

retçilerin sorularına yanıt verecek. Sektör-
deki en güncel bilgileri çiftçilerimize ulaş-
tırmak için buradayız. Herkesi standımıza 
bekliyoruz" dedi. / Nihal Yavuz

UŞAK MÜFTÜLÜĞÜ AYLIK TOPLANTISINI YAPTI
Uşak İl Müftülüğü Eylül ayı aylık 
mutad toplantısı İl Müftüsü Bur-
han Çakır başkanlığında Fatih 
Yatılı Erkek Kur’an Kursu konfe-
rans salonunda yapıldı.

 Kur’anı Kerim tilavetiyle başla-
yan toplantı, İl Müftüsü Burhan 
Çakır’ın konuşması, göreve yeni 
başlayan Müftü Yardımcısı Şeyda 
Bertan Uysal kendini tanıtmasının 
ardından İl Müftü Yardımcısı Yu-
suf Savuran’ınn gündem değerlen-
dirmesi ve Başkanlık duyuruları 
ile devam etti.
 Din hizmetinin toplumun bü-
tün kesimlerine daha verimli bir 
şekilde ulaşabilmesi için yapılan 
istişarelerin ardından toplantı, 17 
Eylül tarihinde Diyanet İşleri Baş-
kanlığı Müşaviri ve TDV Mütevelli 
Heyeti Üyesi Doç. Dr. Fatih Kurt 

hocamızın katılacağı Konferans 
ve diğer Mevlid-i Nebi Haftası 
programlarının vatandaşlarımıza 
duyurulması hatırlatması ve Din 
Hizmetleri Uzmanı Mehmet Pehli-
van ve Emniyet Mescidi İmam-ha-
tibi Tecelli Himmet Çelik'e "Birlik-
te yapabiliriz" projesi kapsamında 
belge takdimi ile sona erdi. 
Öğleden sonra Kur'an Kursu Öğ-
reticileri ile yapılan toplantıda ise 
İl Müftüsü Burhan Çakır’ın konuş-
malarından sonra Din Hizmetleri 
ve Eğitimi Şube Müdürü Serdar 
Özdemir tarafından 2024-2025 Eği-
tim Dönemi Kur'an Kursları Uygu-
lama esasları anlatıldı. Toplantı 
İl Müftü Yardımcısı Şeyda Bertan 
Uysal’ın konuşmaları ile tamam-
landı. / Nihal Yavuz
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UŞAK EMNİYETİNDEN 
CİNSEL İÇERİKLİ ÜRÜN 
KAÇAKÇILARINA DARBE

Uşak Emniyet Müdürlüğü ekipleri 
kaçakçılık suçları kapsamında yaptığı 
operasyonda halkın sağlığı ile oynayan 
kaçakçılara vurdu. 

Yapılan operasyonda kaçak bin 400 adet 
cinsel içerikli hap ve 700 adet jel ele geçi-
rildi. Halkın sağlığını istismara uğratan 
1 kişi hakkında adli işlem başlatıldı. 

Uşak emniyet Müdürlüğü yapılan 
operasyonla alakalı şu bilgileri paylaştı, 
“ Müdürlüğümüzce kaçakçılık suçları 

ile mücadele kapsamında gerçekleştiri-
len operasyonda toplam; 2 bin 400 adet 
Kaçak Cinsel İçerikli Kapsül, 700 adet 
Kaçak Cinsel İçerikli Jel ele geçirilmiştir.  
Bahse konu operasyonla ilgili olarak ya-
kalanan 1 şüpheli şahıs hakkında “5607 
Sayılı Kaçakçılıkla Mücadele Kanununa 
Muhalefet ve Sağlık İçin Zararlı Madde 
Temini(TCK-187)” suçları kapsamında 
adli işlem başlatılmıştır” denildi. / Ser-
kan Karayol

MOTORİN’E İNDİRİM GELECEK 
UŞAK’TA KAÇ OLACAK

 Bu gece yarısından itibaren geçerli ol-
mak üzere motorinin litre fiyatına 1 lira 
50 kuruş indirim bekleniyor. 

 Uşak’ta 44.34 TL olan mazot motorinin 
litresi 1,50 Tl indirim sonrasında 42,84 
TL’ye inmesi bekleniyor. 
BU GECE İNDİRİM BEKLENİYOR
Bu gece yarısından itibaren motorine 
1 lira 50 kuruş indirim gelmesi bekle-
nirken, pompaya yansıyacak indirimle 
birlikte Uşak’ta 44.34 TL olan mazot mo-
torinin litresi 1,50 Tl indirim sonrasında 
42,84 TL’ye inmesi bekleniyor. 

AKARYAKIT FİYATLARI NASIL 
HESAPLANIYOR?

Akaryakıt fiyatları, Türkiye'nin de dahil 

olduğu Akdeniz piyasasındaki işlenmiş 
ürün fiyatlarının ortalaması ile dolar 
kurundaki değişiklikler baz alınarak 
rafineriler tarafından hesaplanıyor. Bu 
hesaplanma sonucunda dağıtım firma-
larınca uygulanan fiyatlar, rekabet ve 
serbesti nedeniyle şirketler ve kentlere 
göre küçük değişiklikler gösterebiliyor.

EPGİS FİYAT DEĞİŞİMLERİNİ 
DUYURMAMA KARARI ALMIŞTI

EPDK'nın fiyatlardaki değişimi açıklayan 
tek sendika olan EPGİS hakkında suç 
duyurusunda bulunmasının ardından, 
sendika dava süreci sonlanana kadar 
akaryakıttaki fiyat değişimlerini vatan-
daşlarla paylaşmayacağını açıklamıştı. / 
Serkan Karayol

ÇİN 2030'A KADAR TAHIL ÜRETİMİNİ 
50 MİLYON TON ARTIRMAYI HEDEFLİYOR

AA'nın "Tarımda Yeni Dönem Stratejileri" 
başlıklı haber paketinin 5'inci bölümünde, 
Çin'deki tarımsal politikalar ve hedefler 
mercek altına alındı.

Tarihte birçok kez kıtlık ve gıda krizinin 
yaşandığı Çin'de 1,4 milyarı aşan nüfusun 
gıda güvenliğini sağlamak hükümetin 
birincil öncelikleri arasında yer alıyor. Bu 
bağlamda Çin hükümeti, tarım ürünleri-
nin sistemli ve planlı şekilde üretilmesi, 
kendine yeterlilik ve tarım arazilerin 
yanlış ve tarım dışı faaliyetlerle azaltılma-
sına karşı mücadeleye yönelik çalışmalar 
gerçekleştiriyor.

Dünyanın ekilebilir alanlarının yüzde 
10'una, su kaynaklarının yüzde 6'sına 
sahip Çin, küresel nüfusun yüzde 20'sini 
besliyor.

1980'lerin başında devreye alınan hane 
yükümlülüğüne dayalı sözleşmeli sisteme 
göre aileler tarım arazilerini uzun vadeler-
le kiralayabiliyor. Çiftçiler, yapılan sözleş-
melere göre önceden belirlenmiş ürünleri 
kotalar ölçüsünde üretiyor, vergilerini 
devlete veriyor, ürünleri yerel hükümete 
satıyor, kota fazlası ürünleri de daha yük-
sek fiyattan iç piyasaya verebiliyor.

118,9 milyon hektara tahıl ekiliyor
Çin Ulusal İstatistik Bürosunun verilerine 
göre, ülkenin 2023 sonu itibarıyla nüfusu 
1 milyar 409 milyon 670 olarak kayıtlara 
geçti. Nüfusun yüzde 66,2'sini oluşturan 
932,6 milyon kişi şehirlerde yaşarken yüz-
de 33,8'ine karşılık gelen 477 milyonu ise 
kırsalda hayatlarına devam ediyor.

Dünyanın en fazla tarım ürünü yetiştiren 
ülkelerinden olan Çin'de yıllık tahıl ekim 
alanı 118,9 milyon hektarı buluyor. Bu 
arazilerin 44,2 milyon hektarına mısır, 
28,9 milyon hektarına pirinç, 23,6 milyon 
hektarına buğday ekiliyor. Söz konusu 
ürünleri yağlık bitkiler, soya fasulyesi ve 
pamuk izliyor.

Yıllık tahıl üretimi yaklaşık 700 milyon ton
Ülkenin geçen yılki tahıl üretimi bir önce-
ki yıla göre yüzde 1,3 artarak 695,4 milyon 
tona ulaştı.

Buna göre, üretimin 288,8 milyon tonunu 
mısır, 206,6 milyon tonunu pirinç, 136,6 
milyon tonunu buğdaydan oluşturdu.

Ülkede 30,1 milyon ton patates türleri, 
23,8 milyon ton soya fasulyesi, yaklaşık 

9,5 milyon ton diğer ürünlerden üretiliyor.

Çin, 2023'te 160 milyon tondan fazla 
tarım ürünü ithal etti. Dış alım kalemle-
ri arasında ilk sırayı 99,4 milyon ton ile 
soya fasulyesi aldı. Yemeklik yağ ve tahıl 
ürünleri de en fazla ithalat yapılan gıdalar 
olarak dikkati çekti.

Ülkede et üretimi geçen yıl 97 milyon ton 
oldu. Bu üretimde domuz etinin payı 57 
milyon tonu buldu. Çin'de 7,5 milyon ton 
dana eti, 25,6 milyon ton da kanatlı eti 
üretimi gerçekleştirildi.

Ülkenin tarım ürünü ticareti geçen yıl 
toplamda 333 milyar dolara ulaştı. Bunun 
234,1 milyar dolarını ithalat, 98,9 milyar 
dolarını ihracat oluşturdu.

İthalatın 77,5 milyar dolarını yemeklik yağ 
tohumları ve bitkileri, 45,2 milyar dolarını 
evcil hayvan ürünleri, 39,7 milyar dolarını 
yenilebilir şeker oluşturdu. Su canlıları, 
tahıl ürünleri, pamuk, meyve ve sebzeler 
de diğer öne çıkan ithalat kalemleri oldu.

Tahıl üretimine ağırlık verilecek
Çin, 2030'a kadar tarım ürünlerini artır-
mak için yeni bir stratejiyi uygulamaya 

aldı. Nisan ayında açıklanan ve 2024-2030 
dönemini kapsayan eylem planı kapsa-
mında tahıl üretimine ağırlık verilecek. 
Başta ithalat kalemlerinde öne çıkan soya 
fasulyesi ve mısır olmak üzere üretimin 
tahılda 50 milyon ton daha artırılması 
hedefleniyor. Böylece tahıl üretiminin 
yıllık yaklaşık 750 milyon tona çıkarılması 
öngörülüyor.
Ayrıca hektar başına mevcut 5,8 ton olan 
üretim kapasitesinin 6,3 tona çıkarılması, 
soya fasulyesi üretimini artırmak için 100, 
mısır üretimini artırmak için de 200 bölge-
ye ekim yapılması planlanıyor.

Buralarda afet ve zararlı canlılara karşı 
koruma, karışık ve mevsimsel dönüşümlü 
ekim uygulaması yöntemlerinin yanı sıra 
üretim verimliliğini artırmaya yönelik 
metotlar devreye alınacak.
Tarım arazilerine yönelik yüksek standart-
lara sahip sulama tesisleri, tarım alanla-
rının modernizasyonu, tohum verimliliği 
gibi konulara ağırlık verilecek. Plan ayrıca 
tarımın teşvik edilmesi, tarım kredileri-
nin kolaylaştırılması, gıda stoklama ve 
ulaştırma altyapısının geliştirilmesi gibi 
hedefleri içeriyor. / aa
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UŞAKLILAR EĞİTİM VE KÜLTÜR 
VAKFI 30  YILDIR FAALİYETTE

İstanbul merkezli Uşaklılar Eğitim ve Kültür 
Vakfı kurulduğu 1994 yılından bugüne kadar 
faaliyetlerini başarılı bir şekilde yürütüyor.

Bu nedenle Uşaklılar Eğitim ve Kültür Vakfı ku-
ruluşunun 30. Yılı nedeniyle bir bildiri yayınladı.
Bildiri şöyle;  

"9 Eylül 1994 de kurulan Vakfımızın 30 uncu 
kuruluş yıl dönümünde hemşehrilerimiz ile 
buluşup vakfımıza katkı yapanları hayır dua ile 
ebediyete intikal edenleri rahmet ile ve dua ile 
anılarımızı tazeledik. Allah emeği geçenlerden 
razı olsun"  / Serkan Karayol

SİGARAYA GELEN HER ZAM 
KAÇAKÇILARIN İŞTAHINI 

KABARTIYOR
Uşak Emniyet Müdürlüğü artık 
hemen, hemen her gün kaçak 
sigarayla mücadele kapsamında 
operasyonlar yapmaya başladı. Si-
garaya gelen her zam kaçakçıların 
iştahını kabartırken yurda kaçak 
yollarla sokulmak istenen binlerce 
paket sigara Uşak emniyet Müdür-
lüğü tarafından ele geçiriliyor. 
Geçtiğimiz Gün Uşak emniyet 
Müdürlüğü yaptığı operasyonla 

bin 100 paket kaçak sigara ele 
geçirdi. Uşak emniyet Müdürlüğü 
tarafından yapılan bilgilendirmede 
şöyle denildi, “Müdürlüğümüz-
ce kaçakçılık suçlarına yönelik 
gerçekleştirilen operasyonda ; 1100 
paket Kaçak/Sahte Sigara ele geçi-
rilmiştir. Operasyon kapsamında 
yakalanan şüpheli şahıs hakkında  
adli tahkikat başlatılmıştır” denil-
di. / Nihal Yavuz
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SEÇMENLER, GAZZE MESELESİNE TEPKİLERİNİ 
SANDIKTA GÖSTERMEK İSTİYOR

AA'nın "ABD seçimlerinde Gazze etkisi" 
başlıklı haber paketinin ilk bölümünde 
Gazze nedeniyle oluşan yeni hareketlerin 
ABD seçimlerine nasıl etki edeceği ve ka-
rarsız oyların etkisi mercek altına alındı.

Washington yönetiminin İsrail'in Gaz-
ze'de yürüttüğü saldırıları fonlaması, 
birçok kararsız seçmen ve siyasetçide öf-
keye neden oldu. Filistin yanlısı açıklama-
larıyla bilinen Demokrat Senatör Bernie 
Sanders'ın Ulusal Demokrat Kongredeki 
konuşmasında kalıcı ateşkesten söz ettiği 
anda salonda alkış kopması da bunun bir 
göstergesiydi.
Kasım 2024'te yapılacak seçimlerde 
kararsız hareketler, kendilerini sandıkta 
belirgin şekilde göstermek isterken Sosyal 
Politika ve Anlayış Enstitüsünün (ISPU) 
nisan ayındaki "Müslüman Oylarını Ka-
zanmak: Salıncak Eyaletlerde Bir Politika 
Öncelik Analizi" başlıklı araştırmasına 
göre, ABD'de Demokratların yüzde 78'i 
Gazze'de kalıcı ateşkesi destekliyor.
Müslümanların arasında Demokratlara oy 
vermeyi planlayanların yüzde 89'u, Cum-
huriyetçilere oy vermeyi düşünenlerin 
yüzde 72'si, salıncak eyaletlerdeki Müs-
lüman seçmenlerin ise yüzde 91'i, Kasım 
2024 seçimleri için aday kim olursa olsun 
Gazze'de kalıcı ateşkesin bir adaya oy ver-
me olasılıklarını artıracağını söylüyor.

Ayrıca Reuters/IPSOS'un Nisan 2024'te 
ABD'nin tamamında yaptığı ankete göre, 
Amerikan halkının yüzde 77'si ekonomi 
politikalarının, yüzde 55'i ise dış politi-
kanın yanlış yolda olduğunu düşünüyor. 
Bu durum, adayların kazanmasında ve 
kazandıktan sonraki politikalarında Gaz-
ze'nin belirleyici etkenlerden biri olduğu-
nu gösteriyor.

Demokratlar ve Cumhuriyetçilerin başkan 
adaylarının İsrail yanlısı politikaları nede-
niyle Müslüman-Amerikalıların çoğu san-
dıkta kararsız oy kullanmayı veya üçüncü 
parti adaylarını desteklemeyi planlıyor.
Müslüman Amerikalılar ile kararsız 
hareketler, Gazze konusunda Kongre 
ve çevresinde oldukça etkili rol oynadı. 
Kongrenin açıldığı günden itibaren 4 gün 
boyunca "Bir bomba daha istemiyoruz" 
sloganıyla kalıcı ateşkes ve silah ambar-
gosu taleplerini bina çevresinde bir araya 
gelerek duyurmaya çalıştı.

Bu toplantılara Minnesota’dan Temsilci-
siler Meclisi Üyesi Demokrat Ilhan Omar, 
Georgia’dan temsilci Ruwa Rumman, 
Pennsylvania’dan Temsilciler Meclisi Üye-
si Summer Lee gibi isimler de iştirak etti, 
konuşmalar yaptı ve desteklerini gösterdi.

Tüm dikkatler salıncak eyaletlerin üzerin-
de
Ulusal Kararsızlar Hareketi ve Abon-
donBiden (Biden'ı Terk Et) hareketle-
riyle ABD'de birçok eyalette örgütlenen 
Müslüman Amerikalılar, diğer kararsız 
hareketlerle birleşerek sandıkta Amerikan 
yönetiminin Gazze konusundaki tutumu-
na tepkisini göstermeyi hedefliyor.

Özellikle başkanlık seçiminin kaderini 
belirleme özellikleriyle bilinen "salıncak 
eyaletlerde" yoğunlaşan Müslüman nü-
fusun etkisi, tüm dikkatleri bu eyaletlerin 
üzerine çekiyor.

AbondonBiden hareketinin kurucusu 
ve Minnesota Üniversitesinde sosyolo-
ji profesörü Hassan Abdel Salam, AA 
muhabirine, "Bizim bir stratejimiz var ve 
bu strateji Başkan'ı (Joe Biden) ve Başkan 
Yardımcısı'nı (Kamala Harris) cezalandır-
mak ve sonra bunun suçunu veya sorum-
luluğunu üstlenmek, böylelikle bizi asla 
görmezden gelmeyecekleri bir güç haline 
gelmektir." dedi.

Bunun daha sonra bir uyanışa, Demokrat 
Parti içinde bir hesaplaşmaya ve Cumhu-
riyetçilerin davranışlarını yeniden gözden 
geçirmeye zorlayacağı değerlendirmesini 
yapan Abdel Salam, "Çünkü bu iki parti 
de sorumlu. Bu ikisi de bu milleti yöneti-
yor." ifadelerini kullandı.

Abdel Salam, Demokrat Partiden ABD 
Başkan Yardımcısı Kamala Harris'ın aday-
lığının kesinleşmesi sonrasında "'Harris'i 
terk et' gibi bir fikre geçmemizin sebebi, 
her Amerikalıya bu kişiyi desteklemenin 
soykırıma ortak olmak anlamına geldi-
ğini açıkça göstermektir." diyerek, Abon-
donHarris (Harris'ı Terk Et) hareketinin 
işaretini verdi.

Üçüncü parti adaylarına yönelim var
ABD Müslüman toplumunun önde gelen 
isimlerinden, Dallas merkezli Yaqeen 
Enstitüsünün Başkanı Dr. Ömer Süleyman 
da "Gazze'yi önceleyen birçok Müslüman 
Amerikalının bu iki adaydan da hayal kı-
rıklığına uğradığını, üçüncü parti adayla-
rına yöneldiğini düşünüyorum ve üçüncü 
parti adaylarının ikisi bu yıl gerçekten 
ilginç." yorumunu yaptı.

Yeşil Parti başkan adayı Jill Stein ve Hal-
kın Partisi başkan adayı Cornel West'in 
Müslüman başkan yardımcısı adaylarının 
bulunduğunu, her ikisinin de Filistin 
konusunda neredeyse "referandumday-
mış" gibi yarıştıklarını, soykırımı açıkça 
kınadıklarını ve İsrail'in hesap vermesini 
istediklerini belirten Süleyman, "Ulusal 
bir oy kampanyası, üçüncü bir parti adayı 
ya da başka bir şey, ne olursa! Ama Gazze 
ve Filistin için sandıkta gösterilmesi gere-
ken bir şeyler olmalı." ifadelerini kullandı.

ABD'nin en büyük Müslüman sivil hakları 
örgütü Amerikan-İslam İlişkileri Kon-
seyi CAIR'in Hükümet İşleri Direktörü 
Robert McCaw da "Anketlerde bu seçim 
döneminde Müslümanların daha önce hiç 
olmadığı kadar üçüncü parti adaylarına 
destek verdiğini ve ülke genelinde 700 
binden fazla seçmenin protesto amaç-
lı kararsız oy kullandığını görüyoruz. 
Bunların büyük çoğunluğu Müslüman. 
Müslüman Amerikalılar, Amerikan poli-
tikasının gidişatından korkunç derecede 
hayal kırıklığına uğradılar. Değişim gör-
mek istiyoruz. Değişimin sesi olan adaylar 
görmek istiyoruz." diye konuştu.

"Bazı eyaletlerde Müslüman nüfus belirle-
yici olabilir"
Müslüman Amerikalılar, ABD'nin Gazze 
politikasını değiştirmesi için ellerindeki 
tüm araçları kullanarak seçimlerde ses-
lerini duyurmak ve güçlerini göstermek 
istiyorlar. Özellikle salıncak eyaletlerdeki 
Müslüman nüfusun seçimlerde kritik rol 
oynaması bekleniyor.
CAIR’in Michigan’da yaptığı anket, Müs-
lümanların yüzde 94’ünün ön seçimlerde 
kararsız oy kullandığını ortaya koydu. 
AbondonBiden hareketinin kurucusu 
Abdel Salam, salıncak eyaletlerin kritik 
etkisini şöyle açıkladı:

"ABD, ülkedeki tüm insanların çoğunlu-

ğunu elde ettiğiniz zaman başkan olabi-
leceğiniz bir demokrasi değil. Gerçekte 
kimin başkan olacağını belirleyen kritik 
eyaletler var. Sayıları yaklaşık 5 ila 9. Bun-
lara salıncak eyaletler deniyor ve iki üst 
düzey aday arasındaki fark oldukça ince. 
Kritik eyaletleri kazanırsanız o zaman 
başkan olursunuz."Hassan Abdel Salam, 
salıncak eyaletlerden Wisconsin, Arizona, 
Michigan, Georgia ve Minnesota'da yeterli 
Müslüman nüfusunun bulunduğunu, 
bu eyaletlerde kimin tekrar kazanacağını 
gerçekten belirleyebileceklerini ifade etti.
AIR Hükümet İşleri Direktörü McCaw 
da buradaki Müslüman nüfusun seçim 
sonucunu etkileme ihtimaline dair şunları 
söyledi:

"Müslüman Amerikalılar, bir dizi önemli 
çekişmeli eyalette bulunuyor. Pensilvanya, 
Wisconsin, Michigan, North Carolina, Ge-
orgia, Arizona, Nevada. Tüm bu eyaletler, 
Müslüman nüfusa göz dikmiş durumda. 
Tabii tüm oyları değiştiremeyebilirler 
ancak sıkı bir yarışta sonuçları kesinlikle 
değiştirebilirler."
Oy kullanmamayı düşünenler çok
Kuzey Carolina Üniversitesinde tarih 
alanında doktora yapan ve kampüs pro-
testolarına katılarak Amerikan polisiyle 
karşı karşıya gelen Filistin destekçilerin-
den Abdul Basith Basheer de bu eyalet-
lerdeki Müslüman seçmenlerin kararsız 
oy kullanabileceklerini veya üçüncü parti 
adaylarını destekleyebileceklerini ifade 
ederek, şunları kaydetti:"Birçok insan, 
aslında bu seçimde oy kullanmamaya çok 
kararlı çünkü birçok insan her iki partinin, 
Demokrat Parti ve Cumhuriyetçi Partinin 
ve her iki adayın özellikle Filistin sorunu 
ve Gazze'de devam eden mevcut savaşla 
ilgili olarak artık çıkarlarımızı gerçekten 
temsil etmediğini düşünüyor. Çok sayı-
da insan, neredeyse büyük çoğunluk, oy 
vermemenin en iyi seçenek olduğunu 
düşünüyor." / aa
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V

İl Jandarma Kom: 0276 216 36 76

Uşak Barosu: 0276 215 91 67

SGK: 0276 227 39 11
İl Sağlık Müdürlüğü: 0276 227 00 34
Halk Sağlığı Müd: 0276 216 40 01
Orman İşletme Müd: 0276 227 00 38

Defterdarlık: 0276 223 54 88
V

İş-Kur İl Md: 0276 212 14 62
Kadastro Müdürlüğü: 0276 223 09 62
T
Karayolları 25. Şube Md: 0276 227 27 40
DSİ
Kültür T

Müftülük: 0276 223 12 68
Nüfus Md: 0276 223 54 75
Telekom İl Müd: 555 10 12
San. ve 

KYY Md: 0276 223 98 27

Gıda, Tarım ve Hayv. İl Md: 0276 231 1504
EDAŞ: 0276 231 16 60

Banaz Kaymakamlığı: 0276 3151019
Banaz Bld: 0276 315 10 35
Eşme Kaymakamlığı: 0276 4141002

Karahallı Kaymakamlığı: 0276 517 1545

1 56
Ulubey Kaymakamlığı: 0276 716 27 00

Çevre Sağlık Lab: 0276 227 39 56
Halk Sağlığı Lab: 0276 227 39 89
V

Alo V
Alo İlk Yardım: 112
Yangın: 110

Jandarma : 156
Alo Zabıta: 153
Orman Yangın: 177

Arıza: 186

Doğalgaz 

Ulaşım ve Konaklama

DDY Gar Müdürlüğü: 0276 216 60 73
Hava Meydanları İş: 0276 253 37 42
Anadolu Ulaşım: 444 01 64

Pamukkale T
Tur: 0276 227 99 99

Ağaoğlu Otel: 0276 223 38 14
On Arslan Otel: 0276 215 17 91
Şahlan1: 0276 223 38 41
Dülgeroğlu Otel: 0276 227 37 73
Otel Çardak: 0276 227 20 88
Grand Otel Uzcan: 0276 224 60 60
Uşak Sanat Konağı:276-224 36 37
                                506-116 66 51
Kargolar
Sürat Kargo: 0276 224 50 79
Ekspres Kargo: 0276 215 26 69
Aras Kargo: 0276 212 44 60
Y
Noterler
1. Noter: 0276 215 18 43
2.Noter: 0276 227 25 24
3. Noter: 0276 212 38 70
4. Noter: 0276 227 82 18
5. Noter: 0276 224 47 47
6. Noter: 0276 227 75 52  

AK
CHP: 0276 223 99 29
MHP: 0276 224 35 22
DSP: 0276 224 42 87
DP: 0276 224 42 87
SP: 0276 223 01 92

Rektörlük:0276 221 21 21

Uşak Sağlık Y.O: 0276 227 20 72
Uşak Meslek Y.O: 0276 223 03 96
Banaz Meslek Y.O: 0276 315 14 42
Eşme Meslek Y.O: 0276 414 36 00
Karahallı Meslek Y.O.: 0276 517 16 91

Y.O: 0276 618 15 31
Ulubey MYO Açık Öğr. Fak.: 0276 223 20 50

Güzel Sanatlar Fak: 0276 221 21 38

Bankalar

Vakıf Bankası: 0276 212 16 40
Halk Bankası: 0276 221 30 30
İş Bankası: 0276 227 77 41

TEB: 0276 224 51 64
Y

Akbank: 0276 215 17 17
Şekerbank: 0276 215 15 20
Kuveyt Türk: 0276 227 77 49
QNB

ÖNEMLİ TELEFONLAR

NÖBETÇİ
ECZANELER

NÖBETÇİ
ECZANELER

YAŞAM ECZANESİ 
KEMAL ÖZ MAH. ATATÜRK BULVARI NO:137/B ÖZEL 
KEMALÖZ ÖZTAN HAST. YANI 
216 49 92

GÜVEN ECZANESİ 
ÜNALAN MAH.ZÜBEYDEHANIM CAD.NO:56/A 
STADYUM ALT KÖŞESİ SERKAN GIDA YANI 
224 10 61

AKKAYA ECZANESİ 
CUMHURİYET MAH.UĞUR MUMCU CAD.NO:22/A 
ESKİ ÖZEL ÖZTAN HASTANESİ YANI 
216 38 36

16 Eylül 2024

UŞAK’TA UYUŞTURUCU 
OPERASYONLARINDA 13 KİŞİ GÖZ ALTINA ALINDI

Uşak Emniyet Müdür-
lüğü tarafından yapılan 
planlı operasyonlarla çok 
sayıda uyuşturucu mad-
de, 1 tüfek bir tabanca ele 
geçirildi. Operasyonda 13 
kişi gözaltına alında firari 
2 kişi aranıyor.   

Operasyonla alakalı Uşak 
emniyet Müdürlüğü 
tarafından yapılan bil-
gilendirmede şu bilgiler 
paylaşıldı, “Müdürlüğü-
müzce uyuşturucu madde 
satıcılarına yönelik olarak 
gerçekleştirilen planlı ope-
rasyonda;

 837 gram Metamfetamin,  
342 adet Sentetik Ecza,  15 
adet A4 Bonzai,  2 gram 
Esrar,  1 adet Ruhsatsız 
Tabanca,  1 adet Ruhsatsız 
Tüfek,  82 adet Taban-
ca Fişeği,  Suçtan elde 
edildiği değerlendirilen 
4.535 TL ele geçirilmiştir.  

Operasyon kapsamında 
yakalanan 13 şüpheli şahıs 
hakkında adli tahkikat 
başlatılmış olup; (2) firari 
şüpheliyi yakalama çalış-
maları devam etmektedir” 
denildi. / Serkan Karayol
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Müşterilerimize hergün daha hızlı, 
yaratıcı ve dinamik fikirler sunuyoruz. 

Grafik & Tasarım ekibimiz her türlü işinizi 
baskıya en uygun olarak tasarlar, hazırlar 

ve kusursuz bir işin temelini burada 
atmış olurlar.

TASARIM
Şekilli kesimden, kısmi laka, varak 

yaldızdan, selefona, gofreye.(kabartma)
Olay Matbaası’na gelen bir işiniz tasarım 

halinden son ana kadar bizim çatımız 
altında üretilir. Böylece %100 kontrol 

edilebilir bir süreci size sağlamış oluruz.

BASKI
SONRASI

TECRÜBENİN GÜCÜ
TASARIMDAN BASKIYA

15 yılı aşkın tecrübemiz, bizi matbaacılık ve özellikle 
ambalaj konusunda uzman konumuna getirdi. Devamlı 
yenilikleri aramamız, en son teknolojileri takip edip 
uygulamamız bizim matbaacılık ve ambalaj sektörünün 
sayılı firmaları arasında yer almamızı sağladı.

Ofset makinelerimizle her türlü 
müşteriye ve her ebat işe cevap 

verebilmekteyiz.
Saatte 16500 tabakalara varan hızlarla 

baskı yapabilen Heidelberg Ofset 
makinalarımız, kaliteli baskıyı en hızlı 

şekilde tamamlar

BASKI

MATBAA HİZMETLERİ
Ambalaj - Etiket - Dergi - Katalog - Kitap 
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CORDOBA AİLESİNİN KOLOMBİYA'DAN 
İSTANBUL'A BEŞİKTAŞ KALECİLİĞİ

AA muhabirine açıklamalarda bulunan 
Vanessa Cordoba, İstanbul'da çocuk 
yaşlarda yaşasa da Beşiktaş'ın her zaman 
hayatlarında yer aldığını belirterek, "Biz 
her zaman kendimizi Beşiktaş'a ait hisset-
tik. Sosyal medya da bu bağı korumanızı 
kolaylaştırıyor. Türkiye'den birçok taraftar 
beni takip etmeye başladı. İlk gördüğüm-
de şaşırdım. Sonrasında bana 'Come to 
Beşiktaş' (Beşiktaş'a gel) gibi mesajlar 
gelmeye başladı. Bu, benim için çok güzel 
bir şey. Şimdi buradayım. Her zaman ken-
dimi Beşiktaş'ın parçası olarak hissettim." 
diye konuştu.
"Babam bana, 'Beşiktaş'ın teklifini kabul 
et.' dedi"
Beşiktaş'a transferine değinen Kolombiya-
lı kaleci, o dönemki idarecilerden Necmet-
tin Çelikhan'ın kendisiyle temas kurdu-
ğunu kaydederek, "İki yıl önce Necmettin 
Bey ile 'Instagram' üzerinden konuştuk. O 
dönemde Atletico Nacional ile anlaşmış-
tım. Orayı seçmiştim ama bana yazdığın-
da, 'Bu gerçek mi? Ne kadar güzel' gibi 
düşüncelere daldım. İki senenin sonunda 
Necmettin Bey bu kez 'WhatsApp' yoluyla 
ulaştı. Görüştük. Her şey 2 hafta içinde 
gerçekleşti. Süreç olumlu ilerledi. Ailemle 
paylaştım. Babam bana, 'Beşiktaş'ın tekli-
fini kabul et. İkinci kez düşünme Vanessa. 
İstanbul güzel bir şehir.' dedi ve Beşiktaş'a 
geldim." ifadelerini kullandı.
Kendisi için yeni bir maceraya başladığını 
aktaran Cordoba, "Benim için çok farklı 
bir deneyim olacak. Çok heyecanlıyım. 
Güzel şeyler yaşayacağımı düşünüyorum. 
Türkiye'de benden büyük beklentiler 
olduğunu biliyorum. Burada son bulun-
duğumda 13 yaşında bir kız çocuğuydum. 
Şu anda 29 yaşındayım ve futbolcuyum. 
Bu, benim için yeni bir serüven. Elimden 
gelenin en iyisini yapacağım." şeklinde 
konuştu.

"Tüm bu heyecanı özledim"
İstanbul'dan ayrı kaldığı sürede Türkiye'yi 
özlediğini söyleyen Vanessa Cordoba, 
"Türkiye'nin kültürünü, sesini, stattaki ka-
osu ve tüm bu heyecanı özledim. Çocuk-
luğumda Ümraniye'deki tesislere antren-
man izlemek için gitmiyordum, yemek 
yemeye gidiyordum. Oraya tekrar gitme-
liyim. Yemekleri özledim. Türkiye'de en 
çok eriği özledim. Birçok yerde aramama 
rağmen bulamadım. Lahmacunu yemek 
olarak özledim. Eskiden tüm ailemiz bu-
radaydık. Maç günleri lahmacun yemeye 
giderdik." açıklamasında bulundu.
Kalecilik kariyerine başlamasında baba-
sının payı olduğunu da aktaran siyah-be-
yazlı oyuncu, şunları kaydetti:
"Kalecilik kariyerime 16 yaşında başladım. 
Futbol için biraz geç bir yaş. Aslında plaj 
voleybolu oynuyordum ancak sakatlık 
yaşadım. 2012 Londra Olimpiyat Oyunları 
esnasında babam, 'Neden başka şeyler 
denemiyorsun?' dedi. Hayalim hep bir 
atlet olmaktı. Babam, 'Kaleciliği niye 
denemiyorsun?' dedi. 'Şimdi mi söylüyor-
sun' diye cevap verdim. Süreç biraz kolay 
oldu. Plaj voleybolu ile kalecilik biraz 
benziyor. Plaj voleybolundan kaleciliğe 
geçişim o kadar da sıkıntılı olmadı. Ido-
lüm kadın futbolunda ABD'li kaleci Hope 
Solo, erkek kaleci olarak ise zaten hepiniz 
cevabı biliyorsunuz. Tahmin etmek büyük 
ihtimalle o kadar zor olmaz."

"Babam çok başarılı bir kaleciydi ama 
korkunç bir öğretmen"
Babası Cordoba'yla kalecilik üzerine 
konuşmalar yaptıklarını anlatan Vanessa, 
"Babamdan daha iyi kaleci olduğumu 
düşünüyorum (Gülüyor). Babamla kale-
cilik hakkında konuşuyoruz. Babam çok 
başarılı bir kaleciydi ama korkunç bir öğ-
retmen, iyi bir öğretmen değil. Ben daha 
gençken hiç tahammülü yoktu. Şu an 

daha iyi. 'Kaleci olmak çok basit.' diyordu 
ama tabii ki basit değil. Biz daha çok kale-
ciliğin nasıl hissettirdiği, bu sorumlulukla 
nasıl yüzleştiğimizi ve bu sorumluluğu 
nasıl kaldırabileceğimizi konuşuyoruz." 
değerlendirmesinde bulundu.
Babasının kaleciliği döneminde henüz 
çocuk olduğunu belirten Cordoba, 100. 
yıl kutlamalarında kesilen büyük pastayı 
unutamadığını belirterek, "O dönemde 13 
yaşındaydım. Hatırladığım tek şey pasta. 
Bu kadar büyük bir pastanın olabileceğini 
hayal edememiştim. O dönemler futbola 
bu kadar ilgi duymuyordum. Maçlarla 
alakalı; sesleri, heyecanları ve insanla-
rın sevinçlerini hatırlıyorum." şeklinde 
konuştu.
Röportajın gerçekleştiği Beşiktaş Müze-
si'ndeki eski fotoğraflara bakarak hatı-
ralarını canlandıran Vanessa Cordoba, 
"Ronaldo, Zago ve Carew'i hatırlıyorum. 
Carew, ailemizin çok iyi bir dostuydu. 
Bu arkamızdaki kupaların 2'sinin evde 
maketlerinin olduğunu fark ettim. Ye-
niden gördüğüm için mutluyum. 'Bu 2 
kupa bizim evdeki kupalar değil mi?' diye 

düşündüm. Burada bulunmak ve kupa-
ları görmek çok keyif verici." ifadelerini 
kullandı.
"Hem erkek hem de kadın takımının şam-
piyon olmasını bekliyorum"
Babasının kendisini izlemeye geleceğini 
kaydeden Cordoba, ülkesi Kolombiya 
ile Türkiye'nin birbirine çok benzediğini 
belirtti.Hem kadın hem erkek takımının 
sezonu şampiyonlukla bitirmesini te-
menni en Vanessa Cordoba, "Türkler ve 
Kolombiyalılar olarak birbirimize çok 
benziyoruz. Aile olarak geldiğimizde 
bunu fark etmiştik. Türklere, 'Avrupalı 
Latinler' diyoruz. Biz de aile temelliyiz. 
Bu özellikler de buraya adapte olmamı 
kolaylaştırdı. Burada 2021'deki gibi hem 
erkek hem de kadın takımının şampiyon 
olmasını bekliyorum. Bu, benim için en 
harika senaryo olur. Kadın futbolunda 
kendi taraftarlarımızı oluşturmamız ge-
rekiyor. Futbolun kadınlar tarafından da 
oynandığını izler, futbolun bu yönüne de 
aşık olurlar. Kadın futbolunun sevilmesini 
ve taraftarlarının oluşmasını istiyorum." 
diyerek sözlerini tamamladı. / aa


